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Από το υπ’ αριθ. 18/2012 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 537/2012                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Τροποποίηση προϋπολογισμού και Ετησίου 
Προγράμματος Δράσης Δήμου Βέροιας, έτους 2012. 
 

        Σήμερα 24 Σεπτεμβρίου του έτους 2012 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 συνήλθε σε τακτική 
συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, 
Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 20-9-2012 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που 
δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους 
Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις 
του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Αναπληρωτής Δημάρχου Κων/νος Βοργιαζίδης και ότι υπάρχει 
νόμιμη απαρτία, αφού επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  37 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ.Μιχαηλίδης, 5)Α. 
Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β.Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. 
Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. Παυλίδης, 10)Λ. Πουλασουχίδης, 11)Κ. 
Βοργιαζίδης, 12)Ν.Μωυσιάδης, 13)Χ. Κούτρας, 14)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
15)Χ.Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 16)Π. Τσαπαρόπουλος, 17)Μ.Παπαϊωάννου, 
18)Θ. Κορωνάς, 19)Κ. Συμεωνίδης, 20)Γ.Κάκαρης, 21)Β. Παπαδόπουλος, 
22)Κ. Κουτσαντάς, 23)Λ.Τσαβδαρίδης, 24)Α. Νεστορόπουλος, 25)Α. 
Γκαμπέσης, 26)Κ.Κοστογλίδου, 27)Β. Γιαννουλάκης, 28)Χ. Τσιούντας, 
29)Ε.Γουναράς, 30)Γ. Σουμπέκας, 31)Κ. Παναγιωτίδης, 32)Δ.Γκέκα, 33)Α. 
Παπαδόπουλος, 34)Σ. Κουμτσίδης, 35)Ι.Σοφρόνωφ, 36)Γ. Μελιόπουλος, 
37)Ι.Αγγέλογλου. 

Τ. Χατζηαθανασίου, Θ. Αγγελίνας, 
Α.Καγκελίδης, Α. Βεσυρόπουλος.    

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Ι. Λιάτσιου, Ε. Κελεσίδης, 
Σ.Ρίσσου, Ν. Αγγέλου 

Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος, Α. 
Πέτρου, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. 
Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση:1) Κατά την προ ημερησίας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Π.Τσαπαρόπουλος, Κ.Συμεωνίδης, Χ.Τσιούντας και 
αποχώρησε ο κ.Π.Τσαπαρόπουλος. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 526/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος και Χ.Γαϊτάνου. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.529/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Γκαμπέσης, Α.Παπαδόπουλος και προσήλθαν οι κ.κ. Π.Τσαπαρόπουλος 
και Χ.Γαϊτάνου. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.530/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.532/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Α.Γκαμπέσης, Α.Παπαδόπουλος. και αποχώρησε ο κ. Γ.Σουμπέκας. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.534/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι.Αγγέλογλου. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.535/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κοστογλίδου, Γ.Κάκαρης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.536/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης και Ι.Αγγέλογλου. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.539/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Λ.Τσαβδαρίδης, Π.Τσαπαρόπουλος. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.540/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Κουμτσίδης, Α.Παπαδόπουλος και προσήλθαν οι οι κ.κ. Λ.Τσαβδαρίδης, 
Π.Τσαπαρόπουλος. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.542/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Γκαμπέσης, Δ.Δάσκαλος, Β.Γιαννουλάκης, Ν.Τσιαμήτρος, 
Μ.Παπαϊωάννου και προσήλθαν οι κ.κ. Σ.Κουμτσίδης, Α.Παπαδόπουλος. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.543/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Β.Γιαννουλάκης, Μ.Παπαϊωάννου. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.544/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Τσιαμήτρος και αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Παπαδόπουλος και Π.τσαπαρόπουλος. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.545/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ.Κ.Συμεωνίδης, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ και Σ.Κουμτσίδης. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.546/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ε.Γουναράς. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.548/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Σ.Κουμτσίδης. 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.549/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Βοργιαζίδης, Ν.Μωυσιάδης και Β.Γιαννουλάκης. 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.550/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ.Βοργιαζίδης, Ν.Μωυσιάδης και Β.Γιαννουλάκης και αποχώρησαν οι 
κ.κ.Ν.Τσιαμήτρος, Μ.Σουμελίδης και Γ.Κάκαρης. 
19)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.552/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Τσιαμήτρος. 
20) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.553/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι.Αγγέλογλου. 
21) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.557/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Ι.Αγγέλογλου. 
22) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.565/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος και Ι.Σοφρόνωφ. 
23) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.567/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Χ.Κούτρας. 
24) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.569/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος και Ι.Σοφρόνωφ. 
25) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.575/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι.Αγγέλογλου. 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε 
υπόψη του συμβουλίου το από 17-9-2012 εισηγητικό σημείωμα της αντιδημάρχου Ελισάβετ 
Αρχοντάκη,  που έχει ως εξής: 

 Σας γνωρίζουμε ότι,  με την έναρξη των εργασιών των αστικών αναπλάσεων για την 
αντιμετώπιση του προβλήματος  στάθμευσης των οχημάτων, ο Δήμος μας θα προβεί σε 
διαμόρφωση προσωρινού χώρου στάθμευσης σε δημοτικό οικόπεδο στο Ο.Τ.316. 
 Η δαπάνη που θα απαιτηθεί υπολογίζεται στο ποσό των 61.750,00€. 
 Επειδή στον προϋπολογισμό του τρέχοντος έτους δεν προβλέπεται σχετική πίστωση είναι 
ανάγκη να προβούμε σε αναμόρφωση. 
    Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό  να εγκρίνει την τροποποίηση του 
προϋπολογισμού και ετησίου προγράμματος δράσης έτους 2012 ως εξής: 
       Α) Στο σκέλος των εξόδων μεταφέρει μέσω Αποθεματικού Κεφαλαίου 9111 ποσό 
61.750,00€ από τους Κ.Α. 1-30/7321.006 «Κατασκευή βάσης στήριξης Πύργου πλατείας 
Ωρολογίου» ποσό 38.750,00€ και 2- 30/7323.009 «Διάνοιξη οδών στην περιοχή "Γιοτζαλίκια"» 
ποσό 23.000,00€ και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 30/7323.021 «Διαμόρφωση προσωρινού 
χώρου στάθμευσης σε δημοτικό οικόπεδο στο Ο.Τ. 316» με ποσό 61.750,00€, από  Εσοδα 
ΣΑΤΑ. 

       Β) Τροποποιεί το ετήσιο πρόγραμμα δράσης έτους 2012. 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Τσαβδαρίδης: Θα ήθελα να υποβάλλω κάποιες ερωτήσεις: α) ποιο είναι αυτό το 

οικόπεδο; β) αν προβλέπεται από τη χρήση του να αποτελέσει χώρο στάθμευσης; γ) για ποιες 
εργασίες θα δαπανηθούν αυτά τα χρήματα; δ) έγινε μελέτη; Από ποιον και πόσο στοίχισε; και ε) 
γιατί προσωρινός και όχι μόνιμος χώρος στάθμευσης; στ) πόσο χρονικό διάστημα θα 
χρησιμοποιηθεί ως χώρος στάθμευσης; Μήπως έχετε σκοπό να τον χρησιμοποιήσετε μόνιμα; και 
τέλος, αφού θα είναι προσωρινό γιατί να ξοδευτούν 61.000€ σε μια πρόχειρη κατασκευή που 
μετά από κάποιο χρονικό διάστημα δε θα έχει καμιά χρήση; 

Λαζαρίδης: Πρόκειται για το οικόπεδο που είναι κάτω από τη Λεωφόρο Στρατού, που 
είναι χέρσο.  

Η χρήση του με βάση την ΕΠΑ είναι χώρος αθλητικών εγκαταστάσεων.  
Η μελέτη έγινε από την Τεχνική Υπηρεσία και εγκρίθηκε από το Δ.Σ. σε προηγούμενη 

συνεδρίαση.  
Προσωρινά σημαίνει μέχρις ότου μπορέσουμε να κάνουμε στο χώρο αυτό αθλητικές 

εγκαταστάσεις. 
Σοφρόνωφ: Νομίζω ότι δεν έχουμε πάρει απόφαση σε προηγούμενη συνεδρίαση του Δ.Σ. 

για μελέτη για το συγκεκριμένο έργο.  
Αυτό που γνωρίζω, είναι ότι σε προηγούμενο Δ.Σ. ρωτήθηκε ο υπεύθυνος αντιδήμαρχος 

και απάντησε ότι ο χώρος αυτός, που είναι χαρακτηρισμένος ως χώρος αθλητικών 
εγκαταστάσεων, καθαρίζεται και θα έρθει η μελέτη για να γίνει προσωρινός χώρος στάθμευσης. 

Υπάρχει απόφαση Δ.Σ. για να γίνει προσωρινός χώρος στάθμευσης; Πότε την πήραμε;  
Για να γίνει προσωρινή χρήση με αλλαγή της χρήσης, τι διαδικασίες πρέπει να 

προηγηθούν και αν αυτές έγιναν Γιατί νομίζουμε ότι γίνεται παραποίηση. 
Λαζαρίδης: Η προσωρινή αλλαγή χρήσης γίνεται με σκοπό τη δημιουργία χώρου 

στάθμευσης σε ένα οικόπεδο χέρσο, που θα ήταν κρίμα να μην το χρησιμοποιήσουμε για αυτό 
το σκοπό, μέχρι να γίνουν οι αθλητικές εγκαταστάσεις, κάτω από τις οποίες θα γίνει τριώροφο 
πάρκινγκ μόνιμο. 

Με βάση τη μελέτη κι αφού καθαρίσαμε το χώρο, θα διαμορφώσουμε την αλάνα ούτως 
ώστε να ευπρεπιστεί και να έχουν πρόσβαση άνθρωποι και αυτοκίνητα. 

Άλλωστε, με την αστική ανάπλαση θα δημιουργηθεί κυλιόμενη σκάλα και ανελκυστήρας 
που θα βγαίνουν στην πλατεία Ελιάς.  

Νεστορόπουλος: Μας είπατε αντιδήμαρχε ότι το Δ.Σ. ψήφισε τη μελέτη αυτή. Δεν έχει  
έρθει ποτέ τέτοια μελέτη στο Δ.Σ. και δεν προβλέπεται να έρθει. 

Υπάρχει απόφαση του Δ.Σ. που να λέει ότι ο χώρος αυτός θα μετατραπεί σε προσωρινό 
χώρο στάθμευσης;  



Θα προχωρήσετε σε μια αυθαίρετη διαδικασία και θα μετατρέψετε ένα χώρο 
αθλοπαιδιών σε χώρο υπαίθριου πάρκινγκ; Δεν υπάρχει τέτοια απόφαση, οπότε αυτό είναι 
παράνομο. 

Για να γίνει αλλαγή χρήσης χρειάζεται άδεια από την Πολεοδομία. Η Πολεοδομία θα 
δώσει έστω και προσωρινή άδεια χρήσης, για συγκεκριμένο χώρο που έχει άλλη χρήση; 

Μωυσιάδης: Να δώσω μια άλλη διάσταση για να ενημερωθούν οι συνάδελφοι. 
Ο καθαρισμός έγινε με ευθύνη δική μου, για λόγους πυροπροστασίας. 
Εμμένω σε αυτό, γιατί θέλω να καταθέσω και μια πρόταση όταν θα έρθει η ώρα, στο 

Δ.Σ., για να διαμορφώσουμε ένα χώρο υποδοχής σε περιπτώσεις σεισμών ή θεομηνιών. 
Λαζαρίδης: Σε περίπτωση σεισμού έτσι κι αλλιώς ψάχνουμε τέτοιους χώρους (πάρκινγκ, 

αλάνες, γήπεδα κτλ.). Δεν αναιρεί το ένα το άλλο. 
Ως προς την αλλαγή χρήσης, έγινε κουβέντα με την Πολεοδομία. Εξ αιτίας του ότι δε θα 

γίνουν μόνιμες κατασκευές και του ότι η χρήση είναι προσωρινή, δεν αλλάζει κάτι στο 
χαρακτηρισμό του και δε θα έχουμε πρόβλημα. 

Τσαβδαρίδης: Μέχρι τώρα στο θέμα των αστικών αναπλάσεων, φωνάζαμε ότι θα 
καταργηθούν θέσεις στάθμευσης κι η Δημοτική Αρχή έλεγε ότι καταργούνται θέσεις παράνομης 
στάθμευσης. Θαρρείς κι έχει σημασία αν καταργούνται θέσεις παράνομης ή νόμιμης από τη 
στιγμή οι συμπολίτες μας τις χρησιμοποιούσαν κι εξυπηρετούνταν.  

Επιβεβαιώνεται για ακόμη μια φορά, το πόσο πρόχειρα αυτή η δημοτική αρχή 
προχώρησε στο θέμα των αστικών αναπλάσεων, χωρίς προηγουμένως να φροντίσει να λύσει 
βασικά ζητήματα που τα είχαμε θέσει πολύ καιρό πριν. 

Λέγαμε λοιπόν, επειδή θα ανέκυπτε τεράστιο θέμα με τις χαμένες θέσεις στάθμευσης, 
κάντε πάρκινγκ για να αντικαταστήσετε τις χαμένες θέσεις, αλλά κανείς δε μας άκουσε. 

Ερχόμαστε σήμερα, που ανακύπτει θέμα, που έρχεται ο κόσμος και διαμαρτύρεται για το 
πρόβλημα στάθμευσης που αντιμετωπίζει καθημερινά, να φτιάξουμε χώρο στάθμευσης. 
Χαιρόμαστε που έστω και εκ των υστέρων επιβεβαιωνόμαστε. 

Και τι λέμε τώρα; Να πάμε σε χώρο αθλοπαιδιών. Φοβάμαι όμως, ότι οι απαντήσεις που 
δώσατε κ.Λαζαρίδη δεν είναι και τόσο σχετικές με τη νομιμότητα και δε θα μπορέσετε να 
κάνετε αυτό το έργο. 

Θεωρώ λοιπόν, πριν από όλα, πριν φροντίσετε να κάνετε χώρο στάθμευσης σε χώρο που 
προορίζεται για αθλοπαιδιές, να φέρετε το θέμα στο Δ.Σ. και ν’ αποφασίσει για την προσωρινή 
αλλαγή της χρήσης. Αυτό μπορεί να γίνει και για 20-30 χρόνια, γιατί άλλωστε πότε θα γίνει ο 
χώρος αθλοπαιδιών και το υπόγειο πάρκινγκ;  

Άρα για 20-30 χρόνια, θα αλλάξετε τη χρήση, ως Υπηρεσία, χωρίς να περάσει από το 
Δ.Σ. κι ένα χώρο προορισμένο από την ΕΠΑ για αθλοπαιδιές θα τον κάνετε χώρο στάθμευσης. 

Φρονώ ότι δεν έχει σχέση με τη νομιμότητα αυτών των πράξεων αυτό το πράγμα, θα 
αντιμετωπίσετε πρόβλημα τεράστιο. Πριν προχωρήσετε σε οτιδήποτε άλλο, φροντίστε να το 
δείτε για να μην κάνετε κάποιο λάθος και δεν ξέρουμε μετά με τα 61.000€ τι θα γίνει. 

Λαζαρίδης: Θέλουμε ή όχι το πάρκινγκ; Αποφεύγει η αντιπολίτευση αυτή την απάντηση. 
Θέλουμε την αλάνα; Θέλουμε το τσαΐρι; Ή να βολευτούν 300 αυτοκίνητα σε εκείνη τη θέση; 

Έχει περάσει από το Δ.Σ. η προσωρινή αλλαγή χρήσης του χώρου πριν κάποιους μήνες. 
Πιθανόν να μη το θυμάστε. Προετοιμαζόμαστε εδώ και μήνες. Το θέλετε τελικά ή όχι; Από τη 
μία εμφανίζουμε το ακανθώδες θέμα της στάθμευσης και από την άλλη όταν πάει να γίνει κάτι 
ξεσηκώνουμε τον τόπο όλο. 

Σοφρόνωφ: Αντιλαμβανόμαστε απολύτως την ανάγκη δημιουργίας χώρων στάθμευσης, 
γιατί υπάρχει σοβαρό πρόβλημα. 

Για λόγους αρχής δε στηρίξαμε και δεν υποστηρίξαμε τα έργα των αναπλάσεων. Τα 
επακόλουθα αυτών των αναπλάσεων, πέρα από ότι είναι χρήματα που δίνονται σε 
επιχειρηματικούς ομίλους για να τα ξεκοκαλίσουν για έργα βιτρίνας, χωρίς να καλύπτουν 
ανάγκες λαϊκές, έρχονται σήμερα και συνεπακόλουθα όλων αυτών, που ως δημοτική αρχή δεν 
προνοήσατε και δε μεριμνήσατε έγκαιρα να λυθούν. 

Εμείς δεν είμαστε ειδικοί. Θυμόμαστε όμως πολύ καλά, ότι απόφαση Δ.Σ. για προσωρινή 
χρήση αυτού του χώρου ως χώρου στάθμευσης δεν έχουμε λάβει. Και βρισκόμαστε σήμερα να 
ψηφίζουμε τροποποίηση προϋπολογισμού για ένα έργο που απαιτεί αλλαγή του ρυθμιστικού 
σχεδίου και δεν έχει γίνει.  



Να καθόμαστε να συζητήσουμε ότι για κάποιους μπορεί αυτός ο χώρος να είναι χώρος 
στάθμευσης, για κάποιους να είναι πάρκο, για κάποιους άλλους παιδική χαρά. 

Δυστυχώς βρισκόμαστε πολλές φορές εξ απήνης, κάτω από την επίκληση της αδήριτης  
ανάγκης για να το ψηφίσουμε.  

Δεν είναι έτσι αγαπητοί συνάδελφοι. Εδώ είμαστε όλοι, αφενός μεν να κάνουμε τις 
προτάσεις μας, αλλά και να τηρήσουμε κάποιες διαδικασίες. Αυθαίρετα δε μπορούμε να 
συνηγορήσουμε. Άλλωστε έχουμε και το προηγούμενο άλλου προσωρινού πάρκινγκ κάτω από 
το χώρο του τουριστικού περιπτέρου Ελιάς. Προσωρινό ήταν κι εκείνο και μέχρι να τελειώσουν 
οι αναπλάσεις, ουδέν μονιμότερον του προσωρινού. 

Νεστορόπουλος: Θα επανέλθω πάλι στις ερωτήσεις που είχα υποβάλλει. Είπατε ότι έγινε 
μελέτη που εγκρίθηκε από το Δ.Σ. Από την Τεχνική Υπηρεσία μπορεί να έγινε μελέτη, δεν 
εγκρίθηκε όμως από το Δ.Σ. Δε θυμάμαι επίσης να πέρασε απόφαση για  προσωρινό χώρο 
στάθμευσης σε αυτό το οικόπεδο.  

Κάνουμε σήμερα μια τροποποίηση και πάμε ανάποδα. Πρώτα παίρνουμε όλες τις άδειες 
κι από την Πολεοδομία, αν μας επιτρέπει να κάνουμε αλλαγή χρήσης, έστω και προσωρινή και 
μετά προχωρούμε σε τροποποιήσεις και παράλληλα κάνουμε και τη μελέτη. Νομίζω ότι θα 
υπάρξουν προβλήματα, πιθανόν να υποβληθούν προσφυγές από φορείς ή πολίτες.  

Το να γίνονται χώροι στάθμευσης είναι προς τη σωστή κατεύθυνση, όπου κι αν γίνονται, 
αρκεί να γίνονται και όχι να κάνουμε την ανάπλαση και να μειώνουμε κατά 500 θέσεις, τις 
θέσεις στάθμευσης. 

Δηλαδή κ. Δάσκαλε ρωτώ, θα αφήσετε σε αυτό το χώρο το αυτοκίνητό σας για να πάτε 
στο σπίτι σας στην οδό Ανθέων; 

Μελιόπουλος: Επανειλημμένα σε αυτό το Δ.Σ. είχα θέσει τους προβληματισμούς μου για 
τους ανεπαρκείς χώρους στάθμευσης, αντιμετωπίζοντας μερικές φορές ακόμη και τη χλεύη. 
Έρχεται το Δ.Σ. και για το χώρο κάτω από το Δημοτικό Περίπτερο με αφορμή την παρουσία 
τοξικομανών και την παραβατικότητα που δημιουργείται και τώρα με μια άλλη αφορμή για 
λόγους πυροπροστασίας, καθαρίζουμε το χώρο.  

Με διάφορες αφορμές η Διοίκηση του Δήμου παρανομεί σαφέστατα για να καλύψει την 
έλλειψη χώρων στάθμευσης, αλλά με ποιον τρόπο; 

Πριν ένα μήνα είχα θέσει ερώτημα στον κ.Λαζαρίδη κι η απάντηση ήταν: Θα φέρουμε 
μελέτες για το έργο. Πριν δηλαδή, μας είχατε πει πως θα καταθέσετε μελέτες και τώρα λέτε ότι 
έχουμε πάρει αποφάσεις ως Δ.Σ. για τις μελέτες. Ή την πρώτη φορά δεν τα λέγατε καλά ή την 
άλλη. Ποια είναι τελικά μεγαλύτερη ανάγκη. Να γίνουν ελεύθεροι χώροι άθλησης, γυμναστήρια 
ή πάρκινγκ; 

Γκαμπέσης: Θεωρώ ότι είναι θεμιτό να υπάρχουν χώροι στάθμευσης, για να 
διευκολύνουμε όλους τους συμπολίτες μας. Όμως αυτοί οι χώροι πρέπει να γίνονται με νόμιμους 
τρόπους και κυρίως να είναι χώροι που θα εξυπηρετούν τους κατοίκους και να είναι ασφαλείς.  

Για το συγκεκριμένο χώρο, είχε γίνει μεγάλη συζήτηση, που αφορούσε όμως τις 
αναπλάσεις. Για να προχωρήσουν οι αναπλάσεις, βασική προϋπόθεση είναι να υπάρχουν χώροι 
στάθμευσης. Αυτό το θέμα έπρεπε να είχε συζητηθεί πριν από 6-7 μήνες. 

Στο εισηγητικό λέει ότι καταργούμε ή ότι μειώνουμε τα χρήματα σε κάποιους κωδικούς, 
όπως είναι η κατασκευή του πύργου στην πλατεία Ωρολογίου. Για ποιο λόγο να καταργηθεί, 
αφού είναι μελέτη για ένα έργο που θα ομόρφυνε την πλατεία και αυτή η μελέτη δεν 
ολοκληρώθηκε. Γιατί να στερήσουμε την πόλη από τον πύργο που θα γινόταν; 

Στο προηγούμενο Δ.Σ. συμπολίτες μας λέγανε ότι είχαν πρόβλημα στην περιοχή 
«Γιοτζαλίκια» από την έλλειψη υποδομών και δρόμων. Εμείς όχι μόνο δεν κάνουμε κάτι, αλλά 
αφαιρούμε και 23.000€ από αυτόν τον κωδικό.  

Όλα αυτά συνηγορούν στο ότι κάτι πρόχειρο γίνεται, κάτι εκτός χώρου και χρόνου, με 
μια προχειρότητα που νομίζω ότι δεν οδηγεί σε καλά αποτελέσματα. Ας μην ξεχνάμε κι όλη την 
ιστορία που έγινε με το πάρκινγκ κάτω από την Ελιά. Ούτε αυτή η ιστορία έδωσε τα 
παραδείγματα στη δημοτική αρχή για να προσεγγίζει τα θέματα καλύτερα. 

Λυπάμαι, αλλά είναι κάτι που θα δημιουργήσει μόνο προβλήματα στο Δήμο και δε θα τα 
λύσει. 



Πρόεδρος: Ζητώ να γίνει ονομαστική ψηφοφορία. Η γραμματέας θα εκφωνεί ένα - ένα 
τα ονόματα με βάση την εκλογή τους και θα ψηφίζετε ονομαστικώς υπέρ ή κατά της εισήγησης 
της αντιδημάρχου Ελισάβετ Αρχοντάκη. Παρακαλώ ν’ αρχίσει η ονομαστική ψηφοφορία. 

Στη συνέχεια η γραμματέας φώναζε τα ονόματα του συμβούλων και αυτοί δήλωναν την 
παρουσία τους και αν υπερψηφίζουν ή καταψηφίζουν την παραπάνω εισήγηση, με την 
προτεινόμενη τροποποίηση. Έτσι: 

Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν εικοσιένα (21) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Δ.Δάσκαλος, 
Μ.Σουμελίδης, Θ. Θεοδωρίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Α. Λαζαρίδης, Ν.Τσιαμήτρος, Β.Σταυροπούλου-
Μπακαμτζόγλου, Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, Π.Παυλίδης, Λ.Πουλασουχίδης, Κ. Βοργιαζίδης, Ν. 
Μωυσιάδης, Χ. Κούτρας, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Χ.Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, Π.Τσαπαρόπουλος, Μ. 
Παπαϊωάννου, Θ. Κορωνάς, Κ.Συμεωνίδης, Γ. Κάκαρης, Β.Παπαδόπουλος. 

Αρνητική ψήφο έδωσαν έντεκα (11) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Λ.Τσαβδαρίδης, 
Α.Νεστορόπουλος, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Ε. Γουναράς, Κ.Παναγιωτίδης, Δ.Γκέκα,  
Α.Παπαδόπουλος, Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος, Ι.Αγγέλογλου. 

Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Κ.Κουτσαντάς, Χ.Τσιούντας και 
Σ.Κουμτσίδης. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 17-9-2012 εισηγητικό σημείωμα της αντιδημάρχου Ελισάβετ Αρχοντάκη. 
2.- Την αιτιολογική έκθεση του Τμήματος Προγραμματισμού του Δ. Βέροιας. 
3.- Την ανάγκη τροποποίησης του προϋπολογισμού και του ετησίου προγράμματος δράσης του 
Δήμου έτους 2012, για τη δημιουργία και ενίσχυση ανεπαρκών πιστώσεων.  
4.- Το αποτέλεσμα της ονομαστικής ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις των άρθρων 93, 161 και 207 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.)  ως και αυτές του 
άρθρου 8 του από 17/5-15/6/59 Β.Δ. «περί οικονομικής διοικήσεως και λογιστικού των Δήμων 
και κοινοτήτων», του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του άρθρου 4 
του Π.Δ. 185/2007. 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 

Α) Τροποποιεί τον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2012,  ως εξής: 
Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει μέσω Αποθεματικού Κεφαλαίου (Κ.Α.9111) ποσό 

61.750,00€ από τους Κ.Α.: 1) 30/7321.006 και τίτλο «Κατασκευή βάσης στήριξης Πύργου 
πλατείας Ωρολογίου» ποσό 38.750,00€ και 2) 30/7323.009 και τίτλο «Διάνοιξη οδών στην 
περιοχή «Γιοτζαλίκια» ποσό 23.000,00€ και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 30/7323.021 και 
τίτλο «Διαμόρφωση προσωρινού χώρου στάθμευσης σε δημοτικό οικόπεδο στο Ο.Τ. 316» με 
ποσό 61.750,00€ από Έσοδα ΣΑΤΑ. 

Β) Εγκρίνει την τροποποίηση του Ετησίου Προγράμματος Δράσης Δήμου Βέροιας, έτους 
2012.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  537/ 2012 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Ε. Κελεσίδης  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Σ. Ρίσσου  
Π. Παυλίδης  Ν. Αγγέλου  
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Κ. Συμεωνίδης     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Α. Παπαδόπουλος  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  9-10-2012 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Σ.  Κουμτσίδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  
  

 
 
 
 
 
 
 


